
r
Raport activ 2019

Consiliul Local al Mun. Sffintu Gheorghe jud. Covasna

Consilier local Cgchior Andrei

Ales pe listele PSD, validat prin HCL nr 158/2016
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ln temeiul art 45 din Legea 215/2001, qi a art. 225 abn 2 dtn OUG 57/2019,

privind administraEia public[ locald, republicatd, cu modificdnle pi completirile ulterioare,

prezint:

RAPORTUL
privind activitatea desfXgurat[ in anul 201,9.

AvAnd Labazd, prevederiie art 45 qi urm din Legea 21512001 qi a OUG 57 /201.9,
Secliunea a 2-a - Obligafiile aleqilor locali , in calitate de consilier local am
reprezentat cu bund credin!6 Ei fidelitate colectivitatea care mi-a incredinlat acest
mandat.

Am respectat, respect qi voi respecta mereu, cu cea mai mare credinfd,
Constitu{ia Romdniei, ca cetdlean loial al ldrii mele qi in calitate de consilier in
Consiliul Local al Municipiului in care trdiesc qi activez.

1. In anul 2019, am participat la toate qedin{ele ordinare, precum qi la
majoritatea celor extraordinare,), atdt ale plenului consiliului, cAt gi ale Comisiilor de
specialitate -din care fac parte. Absen{ele au fost motivate.

Am avut multe interven{ii, practic Ia fiecare din qedin}ele la care am participat,
iar multe dintre propunerile fbcute s-au regdsit in documentele finale. Pentru aceasta
am fbcut deplasari la fala locului, ( inclusiv in Chilieni, Coqeni, $ugag-Bdi, C6mpul
Frumos, in piele, ) am studiat documente, am discutat cu cei interesa{i, astfel inc6t sI
dispun de informalii cdt mai complete qi argumente cOt mai temeinice in momentul
punerii subiectului in discu{ie.

2. Am participat cu depunere de coroane, din partea Consiliului local, la toate
manifestdrile comemorative, omagiale , sau de naturd comunitard, organizate pe plan
local de Prefecturb qi/sau alte institulii. (Ziua Najionald, Indllarea Domnului - Ziua
Eroilor, 24lanuarie - Unirea Principatelor, q.a.
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3. Am respectat intocmai prevederile legale privind accesul cetl{enilor la
informafiile de interes public aEa cum sunt ele prevdzute in legea 54412001, aceasta Ei
pentru a fi aproape de cetdfean qi problemele lui.

Pebaza programdrii am linut audienfele, ocazie ce mi-a permis sd aflu dolean]e
cetdleneEti, probleme de interes comunitar, observafii Ei propuneri legate de
solu{ionarea unor situa}ii punctuale. Nu m-am limitat la acest program de audienfe.
Am mers aproape de oameni, am discutat in pie{e, in parcuri, la qcolile unde sunt
desemnat in Consiliul de administrare ( $c Nicolae Colan) gi nu numai la acestea
( Liceul Mihai viteazul, $coala Gimnaziald ,,Ady Endre" q.a.), grddinile, la locurile
de joacd pt copii, pe stradd chiar,

Problemele sesizate direct de cdtre mine, sau de c[tre cetdfeni, le-am adus la
cunoqtinla factorilor de rdspundere qi, de multe ori, direct in fala consilierilor cu
ocazia gedinfelor de plen sau de comisii de specialitate. Astfel:

a. Am ftcut propuneri cu ocazia modificdrilor Ei completdrilor aduse HCL 241
din 20.13 privind normele de gospoddrire public6. ( completarea art 33 cu alin 4)

b. Am fEcut propuneri cu ocazia modifrcdrilor qi completdrilor aduse
Regulamentului privind transporturile regim TAXI ( art 36 alin2lit v )

Pe baza celor sesizate de cdtre cet6{eni, in temeiul art 218 din Codul
Administrativ, am cerut detalii Ei adresat cereri scrise Primarului qi factorilor
responsabili de problemS. Amintesc aici:

- problema degraddrii stdrii tehnice a Ansamblului statuar,,Mihai Yiteazul"
- problema unor umpluturi pe terenuri pe oare urme azd sd se construiascd

imobile, umpluri de naturd sd dirijeze apa pluvialS pe terenurile invecinate
- problema discomfortului creat de nerespectarea regulilor de oprire, sta{ionare,

paraare a autovehiculelor deEi in oraE sunt amplasate sute de indicatoare de restriclie,
dar Polilia nu se implicl pentru asigurarea respectirii lor, in esenld a Legii. La acest
capitol am cerut ca qeful Poliliei locale s6-qi prezinte, in plenul Consiliului, punctul
de vedere. Problema nu s-a solufionat nici in prezent gi se vede peste tot in 
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disciplina in domeniu scade, situa{ie favorizatd de neimplicarea Primdriei pentru a
m6ri numdrul parcdrilor amenajate qi a Poliliei pentru sancfionarea contravenien{ilor.

Pentru multe din problemele pe care le-am sesizat am primit rdspunsuri- unele
favorabile , altele nu, nejustificat acest refuz din punctul meu de vedere si al celui
Qarc a sesizat, - dar au fost Ei multe situalii cdnd rdspunsul a intdrziat , ftrdmotiv, cel
pufin aparent, mult peste limita de termen prevdzutdin Lege.

Sunt multe probleme ce treneazd de ani mulli qi nu sunt rezolvate: lucrdrile de
reabilitare la clddirile Liceului Mihai Viteazul, Sala sporturilor de la Scoala
Gimnaziald Nicolae Colan, Grupul statuar Mihai Viteazul, modernizarea ( asfaltarea)
strdzii Cdmpului, parcdri pe strSzi laterale ( Nuferilor, Narciselor, Liliacului, g.a.),
problema cailor l6sa{i liber pe strada Bowiz, gi altele. E bine sa fi'e Centru frumos,
dar qi cetdfenii din cartiere sunt ai municipiului ( contribuabili gi votanfi).
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in activitatea mea de consilier nu pot uita int6lnirile din zonacddi, unde am

avut multe problem ridicate de cetdleni despre situalia $colii Gimnaziale "Ady
Endre".

CarteaFuncuard ae unit[]ii - rog a se studia legea 165116.05.2013 qi

Legea nr.24712005 cu modificdrile ;i completirile ulterioare: GPP "Napsugar",
Creqa'Napsugar" , GPN Chilieni; $coala Primari Chilien, GPN Coqeni,

GPN C6mpul Frumos.
Dincauza lipsei C6rlii Funciare , unitdflle de invd![m0nt nu pot participa la

proiecte de finan{are , iar starea generald a clSdirilor se deterioreazd ani de ani.

Continuarea schimbarii ferestrelor de la $cola Gimnaziald " Ady Endre" este
, v , F. '

imperios necesard, suma alocati pdn[ in prezent fiind insuficientd acoperind doar

etajul lI, falada clSdirii (50.000 lei + 20.000 lei ) . Ferestrele existente sunt

deteriorate , bdtute in cuie qi permit intrarea apei de ploaie in sdlile de clasd qi

coridoare. Pierdera de c[1dur6 este foarte mare in anotimpul rece . Clddire

degradatdtotal , in 30 de ani nu s-a ftcut aproape nimic.
Reaparalii la aspectul exterior al qcolii , dar qi ztgrdvire; biile qi grupurile

sanitare necesiti reparaliilinvestilii , schimb de uqi .

Modernizarea bucitiriei GPP "Napsugar" , precum qi a terenului de joacd

pentru copiii creqei qi grddinifei. Cl[dire degradatdtotal , in 30 de ani nu s-a flcut
aproape nimic.

Problemele ardtate au fost discutate la intdlnirile cu reprezentanlii gcolii qi

pdrinlilor, dar qi la qedin{ele CA.
Am participatlatoate qedin{ele Consiliului de Administralie la unitatea de

invdfdm6nt unde sunt numit prin hotdrdrea Consiliului Local , precum qi SC

Multitrans S.A.
Prin intreaga activitate desfEqurat am fdcut tot ce mi-a stat in putinfd sd

suslin punctele de vedere ale P.S.D, partid pe care il reprezint in cadrul Consiliului
Local , qi care sprijind cetdleanul qi interesele sale.

Sf.Gheorghe
Consilier Local P.S.D.,


